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Verslag 

 
Aanwezig: Van Caelenberghe Patrick, Beckers Serge, De Vogelaer Eddy, De 
Staercke Jean-Pierre (online), Vanwolleghem Katrien (online), De Smedt Frank (online), Follens 
Ken (online), Verlinden Jan (online) en Nick Janssens (verslag) 
Verontschuldigd: 
Afwezig:  

 

1. Federale zomerkalender 2023 

De federale zomerkalender is besproken en het voorstel zal worden doorgestuurd naar de 
nationale commissie competitie. Er is rekening gehouden om geen IC en BVV te organiseren in 
vakantieperiodes en verlengde weekends. 
 

2. Programma en uurrooster IC-BVV AC 

De programma’s van Ereafdeling VAL, Landelijke 1-2-3 zijn herbekeken, je kan de programma’s 
in bijlage terugvinden. Een voorstel tot uurrooster zal opgemaakt worden tegen de volgende 
vergadering. 
 

3. Reglementering BK’s 

• BK AC: selectiecriteria wijzigen datum ‘vanaf 01.04.2022’ naar ‘outdoor seizoen 2022’ 
vanaf volgend jaar. Zo komen ook buitenlandse outdoorwedstrijden en 
winterwerpmeetings in aanmerking: akkoord, zal worden voorgelegd aan LBFA. 

 

• BK masters: reeksen 100m afschaffen → alles rechtstreekse finales: akkoord, zal worden 
voorgelegd aan LBFA. 

 

• Werken met reserves voor BK’s → vroege afmeldingen opvangen door de eerste afvallers: 
akkoord om te werken met maximum 3 reserves, en definitief af te sluiten op de 
donderdagavond voor het BK. Zal worden voorgelegd aan LBFA. 
 

• BK aflossingen, wijzigen van de info om de ploegen ter plaatse in te schrijven. 
Reglement moet aangepast worden naar “Inschrijving van de atleten en (voorlopige) 
ploegen gebeurt volgens de richtlijnen van de organiserende federatie/club. Ter plaatse 
kunnen wijzigingen doorgegeven worden tot een uur voor de betreffende estafette. 
Ploegen die niet vooraf werden doorgegeven dienen ter plaatse 90 minuten voor aanvang 
van de betreffende estafette in te schrijven via het beschikbare inschrijvingsformulier. 
Zal worden voorgelegd aan LBFA. 

 

4. Evaluatie BK’s (werpvijfkamp Masters, BK meerkamp, BK Jun/Bel) 

• BK werpvijfkamp Masters: 3 lange werpnummers tegelijk, dit kan niet de bedoeling zijn 
en is gevaarlijk voor de juryleden. 
 

• BK meerkampen: goede organisatie, het tijdschema voor dag 2 moet wel herbekeken 
worden. Het voorziene tijdschema was voor zowel polsstokspringen als speerwerpen niet 
haalbaar. Een voorstel is om het tijdschema, na toewijzing van de organiserende club, 
aan te passen in functie van de mogelijkheden op dat terrein. Een andere optie is ook 
om het tijdschema te herbekijken na de publicatie van de deelnemerslijst. 
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• BK Jun/Bel: een mooie meeting, al bij al een vlot verloop, een kampioenschap waardig. 
Ook hier moet het tijdschema grondig geëvalueerd worden. Vooral bij ver/hinkstap en 
discus/speer waar de wedstrijden mekaar kort opvolgen en er geen, of toch heel weinig, 
tijd wordt voorzien voor inspringen/inwerpen en verplaatsen van meetapparatuur. 

 
Een idee is om de terreinen voor alle BK’s nog eens laten nakijken door de terreinkeurders. 
 

5. Uurrooster BK veldlopen 

De afstanden bij sommige categorieën moeten herbekeken worden, is momenteel in strijd met 
de veldloopbepalingen. De federatie zal hiervoor Jos Van Roy contacteren. 
 

6. Ontvangen briefwisselingen 

• Olivier Lessire: voorstel BK Jun/Bel 2023 vervroegen 
Het EK U20 vindt reeds plaats vanaf 6 juli, het afsluiten van de inschrijvingen zal dus 
ergens eind juni zijn. Het BK Jun/Bel organiseren in juni ligt moeilijk met de 
examenperiode. Het voorstel is om dit BK een week te vervroegen naar 10 september 
2023. Dit zal voorgelegd worden aan LBFA.  

 

• KAAG: vragen voor indoormeeting 
KAAG mag een 4x400 mixed AC organiseren. Ook de 400m horden is toegestaan als 
demonstratienummer. 
 

7. Varia 

• Heel weinig deelnemers aan  het PK masters, we gaan bekijken of dit verandert in 2023. 
Indien dit niet verbetert zullen we het PK terug moeten toevoegen bij het KVV masters. 
 

• Vraag aan PC’s: terreinkeurders in alle provincies dienen op dezelfde wijze te evalueren. 
In sommige provincies wordt er ‘strenger’ geëvalueerd dan in andere. 
 

• Baanindeling voor 400m bekijken (6 banen piste). Diegene met de snelste tijd wordt 
momenteel ingedeeld in baan 3, daar is blijkbaar wel wat reactie op. 
 

 
Volgende vergadering op dinsdag 18 oktober 2022 om 19u00. 
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